
Referat af 

Hunseby-Maglemer Vandværks generalforsamling  

afholdt tirsdag den 28. marts 2023 kl. 19,00 i Hunseby Forsamlingshus 

Dagsorden i henhold til Vandværkets vedtægter. 

Formanden Kim Sirmacis bød velkommen til generalforsamlingen. 

1) 

 A 

 Susanne Pedersen og Otto Brandt blev valgt til stemmetællere 

B 

Jørgen Hellinghus blev af bestyrelsen foreslået til dirigent og blev valgt. 

JH oplyste at der var dokumentation for at indkaldelse til generalforsamlingen var sket i henhold til  

vedtægterne og at generalforsamlingen var beslutningsdygtig.      

2)  

Formandens beretning for 2022 

Det går godt for Vandværket. Der har ikke været de store udfordringer i 2022. Der har været et enkelt 

ledningsbrud på Hunseby Kirkevej, men ellers har der alene været de sædvanlige vedligeholdelsesudgifter 

Under el-krisen blev investering i en generator drøftet. Det vil være en forholdsvis stor investering, og 

derfor afventer vi udviklingen på elmarkedet. Der er udpumpet ca. 24.000 m3, hvilket er ca. 4.000 m3 

mindre end i 2021. Dette fald skyldes primært en generel vandbesparelse hos forbrugerne. 

Vor vandkvalitet er fortsat i orden. Kalkindholdet i vandet er ikke voldsomt, men vi følger udviklingen på 

området for udstyr til reduktion af vandets kalkindhold. 

Vandværket har de seneste 2 år udtaget prøver for PFAS forbindelser, men i ingen af prøverne er stoffet 

konstateret. 

Vandværket har en god hjemmeside, med mange informationer og herunder vandanalyser. 

Beretningen blev herefter taget til efterretning.  

3) 

Årsrapport for 2022. 

Regnskabet blev kort gennemgået. 

Regnskabet blev godkendt. 



4)  

Budget for 2024 blev kort gennemgået. Der forventes ikke investeringer i 2024, men de faste udgifter stiger 

alle lidt. 

Budget blev godkendt. 

5) 

Valg til bestyrelsen og suppleant. 

Kenneth Ottosen og Brian Hansen blev genvalgt til bestyrelsen. 

Morten Juliussen blev genvalgt som suppleant til bestyrelsen. 

6) 

Valg af revisor og suppleant. 

Mogens Dam Mikkelsen og Flemming Olsen blev valgt som hhv. revisor og suppleant 

7) 

Der var ikke indkommet forslag. 

8) 

Formanden sluttede generalforsamlingen med en tak til dirigenten. 

 

14 forbrugere + bestyrelsen deltog i generalforsamlingen. 

 

For referat.   Dirigent 

Boye Baad   Jørgen Hellinghus 


